

Title (en)

Recessed light fitting.

Title (de)

Deckeneinbauleuchte.

Title (fr)

Armature lumineuse encastrée.

Publication

**EP 0268283 A2 19880525 (DE)**

Application

**EP 87117005 A 19871118**

Priority

DE 8631005 U 19861120

Abstract (en)

The fitting serves to support the lamp on support sections of a false ceiling. The supports are two-arm pivoted levers (22) which are rotatably mounted in bearing parts (20) fastened to the light fitting housing (11). The pivoted levers each have an arm (34) intended for resting against a support section (14), and a short arm (35) in each case. Guided in a thread (42) of the bearing part (20) that is arranged below the short arm (35) of the pivoted lever is an adjusting screw (21) that is to be aligned on this short arm and has or forms a bearing (43) for the short arm of the pivoted lever. <IMAGE>

Abstract (de)

Deckeneinbauleuchte. Sie dient dem Tragen der Leuchte auf Tragprofilen einer Zwischendecke. Die Träger sind zweiarmige Schwenkhebel (22), die in am Leuchtengehäuse (11) befestigten Lagerteilen (20) drehbar gelagert sind. Die Schwenkhebel weisen je einen zur Auflage auf ein Tragprofil (14) bestimmten langen Arm (34) und je einen kurzen Arm (35) auf. In einem unterhalb des kurzen Armes (35) des Schwenkhebels angeordneten Gewinde (42) des Lagerteiles (20) ist eine auf diesen kurzen Arm zu gerichtete Stellschraube (21) geführt, die ein Auflager (43) für den kurzen Arm des Schwenkhebels aufweist oder bildet.

IPC 1-7

**F21V 21/02; F21V 21/04; F21V 21/14**

IPC 8 full level

**E04B 9/00** (2006.01); **F21V 21/02** (2006.01); **F21V 21/04** (2006.01); **F21V 21/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04B 9/006** (2013.01); **F21V 21/04** (2013.01); **F21V 21/048** (2013.01)

Cited by

EP0999409A3; DE29513723U1; EP3299699A1; FR2837910A1; WO2018054812A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0268283 A2 19880525; EP 0268283 A3 19891108; EP 0268283 B1 19930526**; AT E89905 T1 19930615; DE 3785997 D1 19930701;  
DE 8715277 U1 19880331; ES 2041255 T3 19931116

DOCDB simple family (application)

**EP 87117005 A 19871118**; AT 87117005 T 19871118; DE 3785997 T 19871118; DE 8715277 U 19871118; ES 87117005 T 19871118